
Epidemiudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 1. juli 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EPI alm. del

Spørgsmål 238
Da man lavede restriktioner for over et år siden, var det med begrundelse i sundheds-
væsnets overbelastning, så når der pt er lavt antal indlagte, og mange er vaccinerede,
hvorfor ændrer man så reglerne for nære kontakter nu, samt hvorfor er Epidemiudvalget
ikke blevet informeret om dette?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Stinus Lindgreen
formand
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